

Telephone: 2372-0033
Fax: 2372-0055
Website: www.stcc.edu.hk



Address: 6 Lee On Lane,
Kwun Tong, Kowloon,
Hong Kong

ECF Saint Too Canaan College
Glorifying God, Edifying People 崇聖敬道 榮神益人

2021-2022 年度家長通告(15)
有關葛量洪生活津貼申請事宜

各位親愛的家長：

葛量洪生活津貼由葛量洪獎學基金提供，給予經濟上有需要的學生生活上的幫助。凡修讀全日制課程擁有香港居民的身分及沒有以個人名義或作為家庭成員的情況下領取綜合社會保障援助(綜援)的學生均可申請，而津貼額視乎當時可用的款項及合資格申請人的數目而定。有關詳情可參閱相關網頁：

<https://qrgo.page.link/NNsdv>

請家長於 9 月 17 日 (星期五) 或之前填妥本電子通告，並按「簽名」按鈕以確認回覆。欲申請此津貼家長，請於 9 月 23 日(星期四)或之前將填妥的申請表格及附表 1 交回校務處。隨此通告附上申請表、申請指引及附表 1，請在填寫申請表前細閱申請指引。

如有任何疑問，請致電 23720033 與校務處職員查詢。

祝
主恩滿溢

基督教中國佈道會
聖道迦南書院校長
徐潮妹謹啟

二零二一年九月十五日

回條
有關葛量洪生活津貼申請事宜

敬覆者：

本人已細閱家長通告 15 的內容，並

* 欲申請葛量洪生活津貼。

* 不欲申請葛量洪生活津貼。

此覆
基督教中國佈道會
聖道迦南書院校長

學生姓名：

學生班別：

家長姓名：

家長簽署：

簽署日期：

_____ () _____

Telephone: 2372-0033
Fax: 2372-0055
Website: www.stcc.edu.hk



Address: 6 Lee On Lane,
Kwun Tong, Kowloon,
Hong Kong

ECF Saint Too Canaan College
Glorifying God, Edifying People 崇聖敬道 榮神益人

2021-2022 Circular to Parents (15)
Matters on the Application for the Grantham Maintenance Grants

15 September 2021

Dearest Parents,

Grantham Maintenance Grants funded by the Grantham Scholarships Fund provides maintenance grants to students who are in financial need. All full-time students with a Hong Kong resident identity and is not in receipt of the Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) in his / her own name or as a member under the applicant's family are eligible to apply. The value award depends on the amount of funds available and the number of eligible applicants in the year of application. For details of the funding, please visit the following website:

<https://qrgo.page.link/eTh2X>

Please sign the reply slip by clicking the "Sign" button to confirm your response via eClass App by **17 September 2021 (Friday)**. Parents who wish to apply for the grant should submit the completed application form and Annex 1 to the General Office by **23 September 2021 (Thursday)**. Attached please also find the Application Form, the Guidance Note and Annex 1. Please read the Guidance Note before completing the application form. Should you have any enquiries, please feel free to contact our General Office staff at 23720033.

In the Lord's service

Tsui Chiu Mui
Principal
ECF Saint Too Canaan College

Reply Slip
Matters on the Application for the Grantham Maintenance Grants

Dear Principal,

I acknowledge the receipt of circular to parents (15) regarding the application for the Grantham Maintenance Grants and I

- * will apply for the Grantham Maintenance Grants.
* will not apply for the Grantham Maintenance Grants.

**Please put a tick in the appropriate box*

Student's Name: _____
Class: _____ ()
Parent's Name: _____
Parent's Signature: _____
Date: _____